
              

  

 
Bestyrelsesmøde mandag d. 25. september 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 
Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Charlotte, Hans, Tove, Hanne, Lone og Helene.  
Afbud fra: Anitta, Mette Y, Jørn, Helle 

 
 
PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til eventuelt 

 
 

Stine   B  17.00  Dagsorden godkendt 
 

2. Godkendelse af  
”Sådan gør vi med SHS på 
Valdemarskolen”  

 

Lone, Helene  B   17.05    M: mangler lidt om livsduelighed  
Ai og Am: Forslag: “forældrene skal gøre eleverne så 
selvhjulpne som de kan”. Forslag om, at ”Sådan gør vi 
med …” det kan forenkles. Det er allerede forenklet 
meget i forhold til vores udgangsmateriale. 
Livsduelighed og selvhjulpne er skrevet ind i princippet. 
 
 

3. Tage billede af bestyrelsen  
(til FB og hjemmesiden mm)  
 

Lone, Helene  
 

  17.15  Udskydes til næste møde 

4. Tilbagemeldinger fra 
forældremøderne (dem der har 
været afholdt)  
- Hvad oplevede I som forældre 

og som bestyrelses-
medlemmer?  

Alle   D 17.25  Udskolingen – gode tilbagemeldinger på at bestyrelsen 
viser flaget, så forældrene får ansigt på medlemmerne. 
7. årgang – forslag om at sætte tid af til at vende blå 
mandag. Der var kun afsat en time til mødet, og det var 
for lidt. 
Indskolingen og mellemtrin har fået gode 



 - 2 - 

- Hvad fungerede godt og hvad 
kan vi gøre bedre?  
 

tilbagemeldinger. Positivt at mange forældre dukkede op. 
K-sporet – fin præsentation af de mange aktiviteter de 
har, men der manglede en information fra starten af, at 
alle eleverne ikke deltog i alle aktiviteterne. Der er ønske 
om, at der fremadrettet vil være mere tid i klasserne. 
Dejligt at få ansigt på personalet. 
 
 
 

5.  Forældreaften med oplæg fra 
Annette Due Madsen om ”Den 
forbudte sorg” tirsdag d. 19. 
marts kl. 18.30.  
 
- Ledelsen skriver gerne ud 

med en lille ”teaser” for 
arrangementet til alle forældre 

- Vi skal have flyttet vores 
bestyrelsesmøde til en anden 
dato . 

 

Lone, Helene    17.50 Ny dato for bestyrelsesmøde bliver tirsdag d. 02. april kl. 
17 

6.  Elevrådsarbejdet  
- Elevråd i K og M  
- Elevråd for 7. – 10. årgang på 

A og X-sporet  
 
Hvad kunne bestyrelsen godt tænke sig at 
vi brugte elevrødderne til?  
 
Hvordan får vi kommunikationen til at 
flyde mellem bestyrelsen og elevrådet – 
gode ideer?  
 
Hvordan kan vi tænke elevernes stemme 
ind i skoleudviklingssamtalen?  
 

  
 

 D 18.00  Forslag om at eleverne evt. optager deres ønsker på 
video til bestyrelsen, hvis de ikke har lyst eller mulighed 
til at deltage fysisk. Eller modsat kunne bestyrelsen 
sende besked til elevrådene i form af videohilsen 
 
Forslag om at arbejde med den gode omgangstone blandt 
eleverne. Det kunne evt. være plakater eller spørgeark. 
Hvordan hjælper vi med at passe på hinanden? 
 
Elevernes stemme til skoleudviklingssamtalen kunne 
også være en video med lidt om det de laver. 
Ledelsen vender tilbage når elevrådet har fået fodfæste. 
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7. Nyt fra Valdemarskolen    18.20  Forældrene   
Forespørgsel vedr. barselsvikar for pædagog 
Er der mulighed for at pædagogerne deltager i blå 
mandag? 
 
Medarbejderne  
Oplægget fra Mads (psykolog) var for alle medarbejdere 
og gav et godt fagligt input.  
 
Ledelsen 

 Ny beskrivelse af vores skoletilbud 
Ledelsen kigger på beskrivelsen igen – Særligt 
omkring pejlemærker, der skal uddybes - gør den 
mere tydelig for forældre/ikke fagpersoner mfl. 
 
 Tour de bestyrelse - mandag d. 30. 0ktober – 

invitation er sendt ud til jer på mail – husk selv at 
tilmelde jer via link  

Bestyrelsen oplever, at workshops ikke er de mest 
relevante.  

 
 Kort status på akustikforbedringer ved Taxa Øst 
Der sættes akustik paneler op, der skulle nedsætte 
efterklang 

  
 Pædagogisk dag lørdag d. 30.09.23  

 
 Indretning af vores læringsmiljøer i afdelingerne  

 

 Skolefoto d. 4. og 5. oktober  
 

 
8. Eventuelt og punkter til næste 

møde tirsdag d. 24.10.23 eller 
kommende møder 
 

   18.40 - Indsatsområder i 2023-24 og 
skoleudviklingssamtalen – ideer til temaer 

- Børns digitale dannelse – princip  
- Økonomi  
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- Fysio- og ergoterapi på Valdemarskolen 
(undervisningsrelateret og vederlagsfrit)   

- Taxa/kørselsforhold på Valdemarskolen – hvor er 
vi nu?  

 
 

DBU FIFA- kunne have været en ide at 
forældrene var blevet spurgt, da de kunne have 
været med til at støtte op om eleverne mulighed 
for at deltage. 

- Sådan gør vi med SHS sendes ud med referat til 
gennemlæsning og endelig godkendelse og der 
gives besked pr. mail, om det er godkendt i løbet 
af en uge efter referatet, er udsendt. 

 
   


